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INTERPELACJA 

w sprawie: oświetlenia ulicy Śmiełowskiej. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

kilka tygodni temu zostało zmienione oświetlenie drogowe ulicy Śmiełowskiej na nowe (LEDowe). 

Mieszkańcy skarżą się, że jest ono słabsze niż poprzednie. Zwracam się z prośbą o zmianę oświetlenia na 

poprzednie lub LEDOwe o większym natężeniu. 

 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 


